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Jaktraport. 
Skjemsy Jaktlag har også i år gjennomført 
elgjakt. fellesjakten var lagt til lørdag 
- _I _ Orre \'3I ikke det aller beste, med 

regn og surt vær. FrePlmøte var 
enid upåklagelig. Etter to jag ga vi 

TI annet resultat enn blaute klær. 
gen etter var en del av skytterne ute, 

og det resulterte i felling av 1. dyr, en stor 
'U Det var en strabasiøs jobb å ta dyret 

ned til veien fra midt i Sundalen. 
Vi hadde også t år en kalv på kvoten, men 
\-ar på forhånd enige om Ikke å skyte . 

enne, da det kun er observert en kalv i år. 
3estanden av 6lg i kyststrøkene er . ' . 

mindre enn tidligere, noe også 
yndighetene har tilstrebet, for å øke 
-aliteten. Det virker som om 

oks;::bestanden er svært lav, og det er ikke 
' se 'ert noen okse på Skjemøy i høst. 

en kan selvsagt ha vært herpå 
:visitD>. 

?å grunn av lite kalving i år, er nå 
nede på et lavmå-l,-så det er-nok 

sannsynlig at vi må ta en pause i jakten, for 
å øke bestanden igjen. Dersom ingen er 
rømt eller kommet i ti lgang, den seneste 
tid, skal det være to voksne kyr og en kalv 
Igjen ......... ..... . 

- Evert. 

Druknet Elg. 
En død elgkalv ble funnet i stranda i 
Bergeneset 21 November. Det var en stor 
oksekalv fra i år. Dyret må ha ligget i 

___ ...... --.cannet @fl ·del dager. Hva som har skjedd 
med dyret er selvsagt uvisst, men alt tyder 
på at den har druknet. Dette er ikke uvanlig 
opplyste viltnemdas erfarne leder Tobias 
Torland. Kalver har mindre 
motstandsdyktighet og styrke enn sine 
eldre artsfrender, og på lange svømmeturer 
i kaldt vann drukner lett mange kalver. Det 
er også i det siste observert en stor elgku 
I ike i nærheten, og tlere har også hørt kuas 
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«lokkelyder», så det kan nok konstateres at 
det har skjedd en «dyretragedie» ....... .... ... .. . 

- Evert. 

Asfalt. 
Så har det skjedd. Vesterøya har tatt asfalt 
Den ble lagt for en måned siden,i løpet 
an et par dager, og den er lagt helt opp 
bakken på Dyrstad ( Streddekleiva) Det er 
tloe vesteroyfolk har ventet lenge på. Det 
var snakk om å asfaltere for 10 - 15 år 
siden, men da var ikke veien ferdig 
utbedret, det var blant anqet del\gamle 
Kapellbakken og Jen gamle Valvikbakken, 
så vesterøyfolk protesterte. Først måtte 
vegen utbedres, og årene gikk , 
Kapellbakken e.g Valvikbakken og de 
verste svingeAe utbedret etter purringer 
fra Skjemøy vel og Sørlandsruta. Men 
veien var ikke ferdig utbedret før i fjor, og 
da etter purringer fra Skjernøy vel er nå 
vegen ferdig asfaltert. Og det er også malt 

.. :-: ..... -: .. -

Detaljplan. 
Med grei jobb fra kommunen og en gruppe 
fra Skjernøy bestående av Sigurd Dyrstad, 
Leif Jensen, Tore øyen og Bjørn Vikøyr er 
nå detaljplanleggingen . av kloakken på 
Farestad nesten i boks. Det kan ventes å 
påbegynne legging av ledningene på 
ettervinter eller våren. Grunneiere er 
varslet der ledninger, kummer og 
pumpestasjoner blir lagt ..... .... .. . 

Likeledes har samme gruppe i sammarbeid 
med arkitekt Venke Moe som kommunen 
har engasjert vært med på deltaljplasering 
eller detaljering av byggeplasser til hus på 
Farestad og arbeidet er kommet godt igang. 
Når det gjelder Grendehuset og kloakken 
der burde oaså Grendehuset få skikkelig ' o . 
bruksmuligheter, og Skjernøy vel jobber 
med saken. Huset bør bygges om så det 
kan brukes for allmennheten. Og vellet 

onsker kontakt med folk assen det bor 
være så vellet onsker forslag hva som 

gjøres til Årsmøtet. .......... ... . 

Skjernøyposten 
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Lørdag 2. des. holdt Tor Ivar 
Hansen en ny utstilling av sine 
akvareller på grendehuset. Han 
hadde, som vanlig, en hel masse 
landskapsbilder fra traktene 
rundt her, som folk kunne beundre 
og få kjøpt. Det ble servert kaf
fe og kaker til alle som kom 
innenom. 
Nytt aV året var en dobbeutstil~ 
ling som kona, Allis sto for. 
I løpet av bare noen dager hadde 
hun fått samlet et 4o-talls dab
ber fra hele øya, fra både nåle
vende og tidligere fiskere.Et 
interessant og artig innslag.--

Vi gratulerer hjertelig - på et
terskudd - Birgit og Guttorm 
Jenssen som feiret gullbryllup 
den 3/11.----------

Den 24/9 var det barnedåp på ka
pellet. Foreldre; Karin tg Sigurd 
Dyrstad. Barnets navn; Lars.--
Videre var det barnedåp 19/11. 
Fore l dre : Kristin Blø-rstad og 
Trond Larsen. Barnets navn; 
~arkus. Vi gratulerer både for
eldre og barn.---------
Tre 4 åringer fikk "Min kirkebok It 
den 5/11. Det var; 'Ingeborg Ulle
stad Vikøyr, Jens ørjan Dyrstad 
ogIselin Dyrstad.---------
Den såkalte 'Sogebokat for Mandal, 
Halse & Harkmark er en ting som 
har tatt uhyre lang tid. Men nå 
ser det faktisk ut som det er noe 
på ,.gang. De to bindene for Mandal 
by beregnes å komme ut før jul. 
Bindene for Halse & Harkmark 
(med bl.a. Skjernøy) kanforhåp
entlig komme ikke altfor langt 
ut i 1996. Men la oss ikke ta noe 
for gitt - vi har blitt sk~ffet 
så manga ganger. Men vi har lov 
til å håpe. ---------
Så minner vi om kontigenten for 
1996. Vi er litt usikre på om 
portoen kommer til å stige, men 
vi er blitt enige om å la det stå 
med det samme - kr. 40.- og $ 8.
i USA. Giroblanketter blir ved 
lagt i dette nr. Vi takker for 
rask reaksjon.--- -- ---------

Som vi nevnte f.orrige gang Var 
det en uvanlig mengde raunebær i 
år. Og selv etter at alle bladene 
falt avsto tnBrne fulle aV røde 
bær. Et ganske fint syn. Det er 
også en masse bær på tornebuskene 
(kristorn~n) i år.-------
V~ret i -oktober var i store trekk 
bra. Mye rolige vindforhold og 
bare få dager med kuling. Men det 
var mye sørlige vinder og det ble 
derfor en del sjø noen dager. Og 
usedvanlig mild var oktober. 
November ble bare fantastisk -
til november å Være. Bare svake 
vinder og ikke &n høststorm. 
Bare enkelte netter har tempen 
vært under O, så vi kan ikke klage 
på dette høstværet. 
Og nå er vi inne i julemånden og 
adventstiden, og adventsstjerner 
og lys er tent rundt i de tusen 
hjem. - La oss se med-glede og 
forventning fram mot jul, og mot 
barnet som ble født i Betlehem 
for omtrent 2 tusen år siden. 
Vi runder av her med å ønske alle 
vare lesere, både nær eg fje~n~ ______ ~~ 
en riktig gledelig jul. En liten 
spesiell julehilsen til vår kon-
takt i USA, Agathe Thompson og 
tidligere kontakt Elinor Kristian-
sen. Forøvrig en god jul til dere 
allesammen.------------


